
Proces-verbal
Tncheiat Tn sedinta Comisiei de Tnvatamant si tineret din data

de 27 septembrie 2023, ora 09:40

§edinta comisiei s-a desfa9urat, in format mixt, atat prin mijloace
electronice, prin intermediul platformei online de videoconferinta WebEx,
cat 9i prin prezenta fizica.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de
25.09.2023 a domnului pre9edinte Mitu Razvan Aurel.

1. PRE§EDINTE- MITU RAZVAN AUREL -prezent

2.

3.

SECRETAR -NECULA VALENTIN – prezent

MELCIU FLORIN – absent

4. NICOLAIE GEORGE – prezent

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

CANTEA IULIANA-ROXANA – prezent

RAU GABRIEL – prezent

RIGU ANDREI-DANIEL – prezent

PODAR MARIAN – VASILE – prezent

DOICIN CRISTIAN – VASILE – prezent

GHERGHICEANU FLORENTINA – prezent

DAVIDESCU MARIANA - MONICA – prezent

TUDOR MIRONA – prezent

Ordinea de zi a comisiei:
Proiectul de hotarare aflat pe ordinea de zi a §edintei ordinara a

Consiliului General al Municipiului Bucure9ti, din data de 28.09.2023, ora
10.00

1. Punctul numarul 60 - Proiect de hotarare privind trecerea
construcjiei, parte integranta din imobilul situat la intersecjia
str.Tamaioarei cu str. Ricinului nr. 8 sector 2, Bucure9ti, din domeniul
public al Municipiului Bucure§ti Tn domeniul privat al Municipiului
Bucure§ti, in vederea casarii 9i demolarii, in scopul realizarii
extinderii activita Iii Gradinijei nr. 137.
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Domnul consilier MITU RAZVAN AUREL – pre9edintele comisiei
Buna ziua! Pentru astazi, avem un singur proiect pe ordinea de zi,

dar Tntai o sa va rog sa votam ordinea de zi in integritatea sa.
vot, va rog. Doamna Davidescu. Doamna Davidescu va rog sa

finalizaji procedura de vot.

Doamna consilier Davidescu Monica Mariana

Nu 9tiu de ce nu s-a finalizat. Sunt pentru. Muljumesc, iertaji-ma.

Domnul consilier MITU RAZVAN AUREL – pre9edintele comisiei
va multumesc

Cu 9 voturi pentru, 1 vot de abjinere 9i 0 Tmpotriva, ordinea de
zi a fost aprobati

Proiectul cu numarul 60, Proiect de hotarare nr.377/22.09.2023
privind trecerea construcjiei, parte integranta din imobilul situat la
intersectia str.Timaioarei cu str. Ricinului nr. 8 sector 2, Bucure§ti,
din domeniul public al Municipiului Bucure9ti in domeniul privat al
Municipiului Bucure§ti, in vederea casirii 9i demolarii, in scopul
realizarii extinderii activitalii Gridini jei nr. 137.

Vi rog, daca sunt Tntrebari sau interpelari. Daca nu sunt, o sa va rog
sa supune li la vot.

Domnul consilier Nicolaie George
Domnul pre9edinte, iertati-ma. George Nicolaie sunt. A9 vrea sa 9tiu

daca este cineva de la direc jie sa ne spuna Tn ce consta proiectul de largire
nu neaparat demolarea, ci noua construcjie. Daca e cineva de la directie
sa ne zica.

Doamna Camelia Mandescu din cadrul Directiei Patrimoniu
Buna dimineata, Camelia Mandescu, Directia Patrimoniu
Imobilul Gradinita numarul 137, care face obiectul prezentului

proiect, este un bun apar{inand domeniului public al municipiului
Bucuresti, se afla Tn administrarea Consiliului local sector 2, sectorul 2 a
venit cu propunerea ca una din constructiile imobilului sa fie casata Tn

vederea demolarii, ne-au adus Tn sprijinul acestui proiect, ca o justificare,
o nota de constatare a Politiei Locale sector 2 care scoate Tn evidenta
faptui ca aceasta construcTie practic s-a autodemolat Tn urma cu
aproximativ 5 ani, nota de constatare la teren a colegilor de la Poli Tia
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Locala sector 2 precum 9i a colegilor mei din Serviciul Cadastru constata
acela9i lucru, faptul ca construc+ia s-a autodemolat, Tn prezent la teren
regasindu-se doar o placa de pardoseala provenita de la parterul fostei
construcjii. Sectorul 2 are prevazut faptul ca in urma demolarii bucata
aceasta de teren, care dintr-o eroare nu a fost cadastrata, nu apare
Tnscrisa Tn cartea funciara, sa fie cadastrata 9i ulterior alipita corpului
Gradinitei 137 si in vederea extinderii activitatii acestei unitati de
in vatamant

Domnul consilier MITU R/\ZVAN AUREL – pre9edintele comisiei
va multumesc, daca mai sunt alte Tntrebari.

Domnul consilier Nicolaie George
§i eu va muljumesc, o singura Tntrebare, tot eu mai am, exista ceva

planuri facute deja, ma refer la proiectul pentru extindere?

Doamna Camelia Mandescu din cadrul Directiei Patrimoniu

Sectorul 2 deocarndata nu ne-a prezentat planuri. Doar atat pot sa
va spun, la hotararea lor de consiliu nu a existat ca material 9i un plan in
care sa avem identificat ceea ce urmeaza sa faca.

Domnul consilier Nicolaie George
Pai 9i nu ar fi trebuit sa fie? va Tntreb pe dumneavoastra, nu §tiu

exact care e procedura, dar logic ar fi fost daca tot facem lucrul asta,
operatiunea asta, sa existe 9i un plan, eventual un proiect pe care, sau un
studiu rnacar sa 9tim 9i noi cum va arata sau ce se va Tntampla acolo. ca
a9a sa spunem la termen generic, iertaji-ma, lisaji-ma sa termin 9i apoi
va permit sa vorbiti ca sa dam un raspuns cat mai complet, deci Tn mod
normal ar fi trebuit sa vina cu proiectul ca sa 9tim exact ce se va Tntampla
acolo, a9a ca o sa facem, o sa dregem, s}ncer va spun, nu 9tiu, ca nu ma
convinge. Sigur, sunt de acord sa Tmbunatalim condijiile de Tnvatamant,
evident ori de cate ori se poate, dar a9a mi se pare ca nu are finalitate d-
asta va spun. Muljumesc.

Doamna Camelia Mandescu din cadrul Directiei Patrimoniu
In mod cert ei nu ar fi venit sa ne propuna acest proiect daca nu ar

fi avut clar conturat sa-si extinda activitatea asa cum au declarant
Deocamdata primul pas este vorba de casarea §i demolarea acestei
constructi i
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Domnul consilier MITU RAZVAN AUREL – pre9edintele comisiei
Mul{umesc, mai sunt alte Tntrebari? Daca nu mai sunt, o sa va rog

sa supuneti la vot. Doamna Cantea. Multumesc.
Cu 8 voturi pentru, 3 abjineri 9i 0 voturi impotriva, proiectul a

primit aviz favorabil.

Daca pe final mai sunt alte interven+ii sau Tntrebari. Daca nu mai
sunt, va muljumesc pentru participare 9i va urez o zi buna, muljumesc. La
revedere.

Sedinta comisiei s-a Tncheiat Ia ora 09:49

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultatele generate de platforma online de videoconferinta WebEx
precum 9i pe baza votului exprimat verbal de catre consilierii generali care
nu au putut vota Tn modalitatea men+ionata mai sus.

PRESEDINTE
MITU RAZVAN AUREL

SECRETAR
NECULA VALENTIN


